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Zpráva vystavovatelů z veletrhu Gaudeamus v Brně 
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DATUM: 5. 11. 2016 

  

Vážená paní proděkanko, 

jako prezentátoři fakulty na evropském veletrhu pomaturitního a celoživotního vzdělávání Gaudeamus 

Brno 2016 předkládáme zprávu o prezentaci fakulty na tomto veletrhu ve dnech 1. 11. 2016 - 

4. 11. 2016. 

Expozice a její návštěvnost 

Podoba univerzitní expozice byla shodná 

s pražským i brněnským veletrhem konaným 

v předchozím akademickém roce. Stánek naší 

fakulty byl umístěn na kraji bloku humanitních 

fakult. Toto umístění umožnilo využívat pro 

komunikaci s uchazeči vhodně i boční stranu 

stánku a průchod dovnitř univerzitní expozice. 

Počet uchazečů, kteří zavítali k našemu stánku, 

odhadujeme na 900. Tento počet odvozujeme 

od počtu vydaných informačních brožur pro 

uchazeče o studium, které jsme rozdali a jichž se 
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nám už poslední den veletrhu nedostávalo. 

Stejnokroje vystavovatelů právnické fakulty představovala jednotná trička se znakem Univerzity 

Karlovy na hrudi. Pánům byla určena černá a dámám růžová, v obou případech s bílým znakem. Na 

čtyři dny jsme každý obdrželi dvě trička ve velikostech předem domluvených s Ing. Pavlínou 

Dvořákovou z RUK. K dispozici byly i placky Univerzita Karlova. Vystavovatelé na Vědě pro život 

dostali navíc též připínací placky se svým jménem.  

Personální zajištění prezentace 

Přestože univerzita v rámci prezentace dlouhodobě koncipuje expozice pro dva vystavovatele, nadále 

platí naše doporučení, aby byla v případě naší fakulty sjednávána možnost přítomnosti tří 

vystavovatelů. Množství zájemců o náš stánek zůstává zvláště v poledním čase tradičně vyšší než u 

většiny ostatních fakult, byť se i jiné fakulty potýkají s velkým náporem zájemců. Ve třech lidech 

máme více možností oslovovat i uchazeče ve frontě ke stánku a řídit částečně dav zájemců směřujících 

k nám. Nedomníváme se, že by se tím jakkoli narušoval koncept expozice, zvláště uvážíme-li, že se 

kolem stánků pohybují desítky uchazečů, a na první pohled tak lze těžko poznat, kolik vystavovatelů u 

stánku dané fakulty je. 

Letos byli na veletrhu k prezentaci vysláni Michaela Švejnohová, Dominik Macek a Jan Chmel. 

K zajištění doprovodného programu Věda pro život byli určeni Dominika Otrošinová, Dominik 

Matuška a Tereza Mrázková, kteří prokázali nemalou dávku ochoty i solidarity a pomáhali na stánku 

po celou dobu expozice, přestože jim byla hrazena jen časová kapacita určená doprovodnému 

programu naší fakulty. Po předchozí domluvě samotný doprovodný program místo Terezy Mrázkové 

zajišťoval Jan Chmel, zatímco ona ho zastoupila na stánku. 

Prezentační materiály 

Při prezentaci jsme využívali informační brožuru pro uchazeče 

o studium, brožurku s podmínkami přijímacího řízení, leták 

s informacemi k přijímacímu řízení od společnosti SCIO a ukázky 

testů OSP a ZSV. Při veletrhu jsme spotřebovali veškeré tištěné 

materiály fakulty a zbyl jen malý štos (pár set) informačních listů 

SCIO, zlomek z původního množství. 

Rozdávali jsme také placky a propisky s univerzitním nápisem, které 

nám dali k dispozici zástupci rektorátu. Jako propagační materiál 

jsme užívali i obyčejné krátké tužky s nápisem Právnická fakulta 

UK, o které byl ale jen menší zájem, a zbylo jich tak několik 

krabiček. 
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Komunikace s uchazeči 

Jako vždy se snažíme uchazečům nabídnout komplexní oficiální i neoficiální informace volené vždy 

podle ročníku střední školy, v němž se uchazeč nachází a podle skutečnosti, zda jsou práva jedinou 

oborovou volbou uchazeče, či zda proti právům zvažuje i další obory ke studiu. V průběhu rozhovoru 

se zajímáme také o to, jaké je předpokládané 

kariérní a profesní směřování uchazeče 

i jeho předpokládané zaměření v rámci 

práva.  

Dotazy uchazečů nejčastěji směřovaly na 

podmínky přijímacího řízení, často jsme 

slyšeli tradiční „řekněte nám všechno 

o právech“. Přesto se objevila též řada 

uchazečů s konkrétními dotazy na šance 

u přijímaček, způsob přípravy a uznání 

bonifikací. Bohužel se našlo i pár jedinců, 

kteří si nebyli jisti, zda PRF UK není 

soukromá škola.  

Uchazeče jsme též zvali na Informační den UK a zejména Den otevřených dveří PRF UK. 

Upozorňovali jsme je též na náš fakultní facebook pro uchazeče a možnost individuálních prohlídek 

po fakultě. 

Několika perspektivním uchazečům jsme dali k dispozici i naše osobní kontakty za účelem 

zprostředkování dalších informací. 

Věda pro život 

Na brněnském veletrhu jsme se opět zapojili do univerzitního doprovodného programu Věda pro život. 

Program jsme sestavili jako scénickou ukázku z hlavního líčení na podkladě smyšleného trestního 

spisu ohledně potyčky dvou fakultních doktorandů, po které jeden spadl z druhého patra na květináč 

v bazénu, čímž si způsobil vážná poranění. Průběh líčení byl zjednodušen na základní fáze s ohledem 

na časový rámec 30 (60) minut. Do hlavního líčení jsme v pozici obžalovaného a poškozeného zapojili 

také dva uchazeče, kteří v předstihu dostali informace k líčení a skutečnostech týkajících se jejich rolí. 

Každý den veletrhu jsme program připravili jako ukázku, kterou provázel moderátor - soudce, který 

představil program a uchazečům kladl dotazy k očekávání a názorům ke scénovanému hlavnímu 

líčení. Vzhledem k velkému ruchu v daném prostoru musely být pro projev každého z účastníků 

i moderátora použit mikrofon. Univerzita měla zajištěn pouze jeden mikrofon a předávání jediného 

mikrofonu mezi pěti zapojenými osobami bylo velmi neefektivní. Zesilovače byly nicméně kvalitnější 
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než na veletrhu Gaudeamus v Praze, a tak byl výsledek alespoň dostačující. Krom mikrofonu jsme 

využívali ještě velkou obrazovku k provedení části důkazního materiálu.  

Se zájmem uchazečů o tuto část prezentace jsme velice spokojeni, jelikož tři dny ze čtyř, kdy byla 

scénka předváděna, byl vnitřní prostor univerzitní expozice určen k doprovodnému programu více 

méně zaplněn, našeho představení se účastnilo vždy minimálně kolem 50 uchazečů.  

Uchazeči byli interaktivní a zábavnou formou seznámeni se základními principy trestního řízení. 

Zdařilé herecké výkony (především kolegy Macka jakožto soudce) byly hodnoceny smíchem 

i poněkud překvapenými pohledy. Po dokončení představení byl uchazečům poskytnut prostor pro 

dotazy, kterých bylo i přes počáteční ostych vysoký počet. 

Mezi ostatními programy v rámci Vědy pro život se ten náš vyznačoval velkým zájmem uchazečů, což 

bylo, byť neformálně, velice pozitivně přijato zástupci univerzity.  

 

 

Michaela Švejnohová 

Tereza Mrázková 

Dominika Otrošinová 

Jan Chmel 

Dominik Matuška 

Dominik Macek 
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